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OZK.0012.4.1.2016.MU/8 

Protokół Nr 12/15 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w 25 stycznia 2016 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1555 

 

W momencie rozpoczęcia obrad na sali obecnych było 7 radnych. Nieobecni byli radni: Dariusz Bańka, 

Wojciech Korkowski, Marek Tyza. 

 

Posiedzeniu przewodniczył: Sebastian Nabrzeski - Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej. 

 

Posiedzenie protokołował: Marcin Uszyński 

 

Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu (Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok). 

4. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2015 rok. 

5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski odczytał proponowany porządek obrad. 

Wyjaśnił, że ze względu na pilne sprawy służbowe Skarbnik Powiatu Pani Elżbieta Kulpa 

poprosiła o umożliwienie jej omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2016 rok w punkcie 3. Przewodniczący zapytał, czy radni mają inne uwagi 

do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie 

nad przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad jak we wstępie do niniejszego protokołu został 

przyjęty jednomyślnie. 
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Ad. 3 Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu (Projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2016 rok). 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały. Przewodniczący Komisji 

Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi do projektu uchwały? Radni nie zgłaszali 

uwag. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały głosowało 7 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały 

został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad. 4 Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski wyjaśnił, że radni otrzymali projekt 

sprawozdania. Zapytał, czy mają uwagi? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Sprawozdanie zostało przyjęte jednomyślnie. 

 

Ad. 5 Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie 

bonifikaty od opłaty rocznej dla Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

 Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi do projektu 

uchwały? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie 

bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli z tytułu trwałego 

zarządu nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi do projektu 

uchwały? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. 

„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie stalowowolskim (II)”, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, Oś priorytetowa I Osoby młode na 

rynku pracy Działanie 1.1 Wsparcie osób młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku 
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pracy – projekty pozakonkursowe Poddziałanie 1.1.2 Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz 

zatrudnienia ludzi młodych.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska omówiła 

projekt uchwały. Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 
Ad. 6 Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów 

z 10 i 11 posiedzenia Komisji? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący Zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu z 10 posiedzenia Komisji głosowało 7 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Za przyjęciem protokołu z 11 posiedzenia Komisji głosowało 5 radnych, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było, 2 radnych nie głosowało. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 7 Wolne wnioski. 

 Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy w związku z koniecznością 

naniesienia poprawek do oświadczeń majątkowych należy złożyć nowe oświadczenie? 

Inspektor ds. organizacyjnych i nadzoru Marcin Uszyński odpowiedział, że nie ma takiej 

konieczności, wystarczy złożyć pismo ze wskazaniem miejsc, w których popełniono błąd wraz 

z poprawnymi danymi. Radny Marek Ujda wyjaśnił, że poprosił o pomoc w uzupełnieniu 

oświadczenia Panią Sekretarz i nie ma żadnych uwag. Dodał, że Pani Sekretarz „czuje” 

urzędników skarbowych. Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski stwierdził, że na 

„Skarbówkę” nie ma się wpływu i trzeba będzie złożyć korekty. 

 

Ad. 8 Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

Protokołował: 

Marcin Uszyński 

 
 Przewodniczący Komisji 
 Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 
 Sebastian Nabrzeski 
 (Podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 


